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Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska 

OSH Blansko 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Blansko 
1. února 2023, zasedací místnost OSH a MP Blansko od 16:00 hod 

 
Přítomní: 

Milan Vykydal, Michal Kobylka, Martin Janíček, Ladislav Kantor, Pavol Herda, Tereza 
Tesařová, Roman Bárta, Zdeněk Kakáč, Jaroslav Ondráček, Laura Novotná, Martin Čapka, 
Vítězslav Fiala, František Kuchař 

Omluveni: 

Ladislav Valenta, Jindřich Kocour. 

Program: 

1. Zahájení 
2. Došlá pošta 
3. Vyznamenání 
4. Informace z jednání VV KSH Brno 
5. Shromáždění představitelů sborů 
6. Zpráva o činnosti OORM 
7. Zpráva o činnosti OORR 
8. Zpráva o činnosti OORP 
9. Zpráva o činnosti OORHaM 
10. Zpráva o činnosti OKRR 
11. Plán práce na rok 2023 
12. Rozpočet OSH Blansko – plnění 2022, plán 2023 
13. Ostatní, diskuse 
14. Závěr 

K jednotlivým bodům: 

ad. 1 

Zasedání Výkonného výboru OSH Blansko zahájil Milan Vykydal. Přivítal přítomné, stanovil 
zapisovatele Zdeňka Kakáče a ověřovatele zápisu Michala Kobylku a Ladislava Kantora. 

ad. 2 

Z došlé pošty byly důležité následující informace: 

- informace o zřizování datových schránek pro SDH a okrsky, 
- zvýšení nájmu za kanceláře OSH Blansko na 3939,- Kč/kvartál, 
- žádosti na vyznamenání – byly schváleny a postoupeny na KSH a ústředí, 
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ad. 3 

Přehled výročí a navrhovaných vyznamenání: 
Bačov (80) – medaile „Za příkladnou práci“, Bedřichov (130) – medaile „Za příkladnou práci“, 
Bezděčí (80) – medaile „Za zásluhy“, Boskovice I (145) – medaile „Za příkladnou práci“, Brťov-
Jeneč (120) – čestné uznání OSH, Býkovice (135) – medaile „Za zásluhy“, Crhov (140) – medaile 
„Za zásluhy“, Dlouhá Lhota (115) – medaile „Za příkladnou práci“, Dolní Smržov (125) – čestné 
uznání OSH, Doubravice nad Svitavou (135) – čestné uznání KSH, Holešín (80) – čestné uznání 
OSH, Horní Poříčí (115) – medaile „Sv. Floriána“, Kladoruby (80) – čestné uznání OSH, Knínice 
(150) – medaile „Sv. Floriana“, Kozárov (95) – čestné uznání OSH, Kulířov (130) – čestné uznání 
OSH, Lhota Rapotina (120) – medaile „Za zásluhy“, Lipovec (130) – medaile  „Za zásluhy“, Ludíkov 
(120) – čestné uznání SH ČMS, Lysice (150) – stuha k historickému praporu, Míchov (80) – medaile 
„Za příkladnou práci“, Mladkov (120) – medaile „Za zásluhy“, Olešná (95) – čestné uznání KSH, 
Ostrov u Macochy (135) – čestné uznání KSH, Rudice (80) – čestné uznání SH ČMS, Spešov (125) 
– čestné uznání SH ČMS, Suchdol (80) – medaile „Za zásluhy“, Sulíkov (115) – medaile „Za 
příkladnou práci“, Synalov (100) – medaile „Za zásluhy“, Újezd u Kunštátu (100) – medaile „Za 
příkladnou práci“, Ústup (110) – čestné uznání OSH, Vavřinec (130) – čestné uznání KSH, Velké 
Opatovice (150) – stuha k čestnému praporu, Zbraslavec (135) – medaile „Za příkladnou práci“. 

ad. 4 

Informace z jednání VV KSH Brno předal Martin Janíček: 

- mistrovství ČR v běhu na 60m s překážkami proběhne 18. 6. 2023 na VUT Brno, 
- zřizování datových schránek pro SDH a okrsky – konzultace poskytuje KSH. 
- shromáždění zástupců OSH Jihomoravského kraje proběhne 22. 4. 2023, 
- dětský den pořádá KSH se Stavební fakultou VUT Brno 9. 6. 2023, 
- od 1. 1. 2023 je nový nájemce hotelu v Přibyslavi – pan Knápek (Naši hasiči) smlouva na půl 

roku, v případě spokojenosti bude smlouva prodloužena, 
- vyšly nové metodické pokyny ke zkouškám odbornosti „Hasič III, II, I“, 
- VV KSH podává návrh, aby se vedoucí krajského klubu Zasloužilých hasičů stal členem VV, 
- informace o změně vedení HVP, které vedlo k lepším hospodářským výsledkům za rok 2022, 
- VV KSH navrhuje, aby byl předseda Aktivu zasloužilých hasičů kooptován do VV KSH, 
- informace o skutečnosti, že Národní sportovní agentura provádí kontroly oprávněnosti a 

použití dotací – možné problémy, které mohou vést až k dotačnímu podvodu, 
- VV KSH uvažuje o zřízení Krajské odborné rady historie a muzejnictví, VV OSH doporučuje 

aktivní účast na zřízení a vedení KORHaM Pavola Herdu, který s tím souhlasí, 
- ÚORR pořádá 17. 3. 2023 zkoušky odbornosti „Hasič I. stupně“, 
- KSH uspořádá 2, 9. 2023 mistrovství ČR ve vyprošťování. 

ad. 5 

Shromáždění představitelů sborů se uskuteční 4. března 2023 od 17 hodin v sále hasičské zbrojnice 
Bořitov. Občerstvení – guláš a vodu zajistí SDH Bořitov. Ostatní občerstvení si mohou účastníci 
zakoupit. Program připraví Martin Janíček. Shromáždění bude řídit \Jindřich Kocour. Na jednání 
budou pozváni hosté: starosta obce Bořitov, starostka KSH Zdena Jandová, ředitel HZS Blansko Jan 
Kala, zástupce Hasičské vzájemné pojišťovny a společnosti ALERION. 
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ad. 6 

Zprávu o činnosti OORM přednesla předsedkyně rady Tereza Tesařová. Dne 1. 2. 2023 proběhne od 
18 hodin setkání OORM a aktivu aktivních vedoucích mládeže, která projedná plán a způsob realizace 
akcí pro žáky a dorost v roce 2023. V současné době není znám pořadatel jarního kola soutěže 
Plamen. K dispozici je prostor sportovního areálu v Ráječku, ale není zodpovědný pořadatel. Je proto 
nutné oslovit okrsky pro zajištění organizace soutěže. Předpokládaný termín 13. nebo 20. května 2023 

ad. 7 

Zprávu o činnosti OORR přednesl předseda Michal Kobylka. Rada projednala možné důvody 
neúčasti postupujících družstev v okresním kole PS 2022 a způsob organizace okresního kola PS 
v roce 2023. OORR doporučuje uspořádat okresní kolo podle pravidel PS (tj. včetně závodu 
jednotlivců na 100m s překážkami a štafety 4x100m) bez účasti dorostenců. Postupový klíč z okrsků 
ponechává OORR na vedení jednotlivých okrsků. VV OSH s tímto návrhem jednomyslně souhlasí. 
OORR také zvažovala finanční motivaci pro vítěze okresního kola. Tento návrh bude záviset na 
plnění rozpočtu a dotacích pro požární sport. Technickou četu pro soutěž zajistí okrsky Benešov a 
Boskovice. Michal Kobylka také informoval o nutnosti zakoupení měřicího kolečka a pásma. Michal 
Kobylka byl pověřen ověřením možností zakoupení kolečka a pásma na e-shopu. Nákup podle 
specifikace zajistí Laura Novotná. Zdeněk Kakáč byl pověřen zjištěním možnosti pořádání okresního 
kola PS na stadionu ASK Blansko. Po dotazu na Městském úřadu Blansko dostal od starosty Ing. 
Jiřího Crhy odpověď „Opravy hřiště ASK budou probíhat od května do září 2023“. Proto je nezbytné 
zajistit vhodné místo pro pořádání okresního kola PS. 
Zprávu o činnosti OORR doplnil Zdeněk Učeň informací o přípravě školení a zkoušek odbornosti 
„Hasič III. a II. stupně“. Zatím je přihlášeno 7 zájemců z okrsků Boskovice a Benešov. Uzávěrka 
přihlášek je stanovena na 28. 2. 2023. Předpokládaný termín školení a zkoušek je duben 2023 
v hasičské zbrojnici Boskovice Mazurie. Školení odborné části přislíbil Milan Tlamka z Okrouhlé. 
Požadavek na přednášku o stanovách SH ČMS – přednášku provede Milan Vykydal. Náklady na 
školení a zkoušky budou kryty z dotace. Konzultaci dotace přislíbila Tereza Tesařová. 

ad. 8 

Zprávu o činnosti OORP přednesl předseda Roman Bárta. Odborná rada připravuje vyhodnocení 
soutěže „Požární ochrana očima dětí a mládeže“, které proběhne ve druhé polovině března 2023. 
Vyhlášení výsledků okresního kola proběhne začátkem června na stanici HZS Blansko. Na duben 
2023 se připravuje školení a zkoušky odbornosti „Preventista III. a II. stupně“. 

ad. 9 

Zprávu o činnosti OORHaM přednesl předseda Pavol Herda. Rada se sešla 14. 12. 2022 v Muzeu 
Boskovicka. Pavol Herda během roku 2022 instaloval a prezentoval výstavy historických artefaktů 
na různých místech ČR. Rada historie a muzejnictví navrhuje uspořádat Hasičský den 2023 
v Jedovnicích na břehu rybníka Olšovec. Člen Rady HaM Milan Křivánek navrhuje, aby do pořádání 
této akce byli zapojení zasloužilí hasiči. Rada požaduje finanční příspěvek na pořádání Hasičského 
dne ve výši 20 000,- Kč. Rada připraví pamětní listy a brožuru. Termín pro uspořádání akce je září 
nebo říjen 2023. Rada připravila dopis pro starostku městyse Jedovnice, který osobně předá a celou 
akci bude konzultovat na Úřadu městyse Jedovnice Pavol Herda. VV OSH s akcí souhlasí. Dále 
informoval o přípravě publikace o historii okrsku Benešov a knize o historii hasičů v okrese Blansko. 
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ad. 10 

Zprávu o činnosti OKRR přednesl předseda František Kuchař. Informoval o přípravě fyzické 
inventarizace majetku OSH za rok 2023. Zdeněk Kakáč předal aktualizované soupisy majetku OSH. 
Michal Kobylka upozornil na nutnost vyřazení měřicího kolečka, které je poškozené a nefunkční. 
Dále požaduje zakoupení nového měřicího kolečka a pásma. Laura Novotná požaduje vyřazení varné 
konvice a zakoupení nové varné konvice a kávovaru. 

ad. 11 

Milan Vykydal předložil rámcový návrh plánu práce na rok 2023. Na základě jednání bude do plánu 
zařazeno pořádání Hasičského dne v Jedovnicích. Podrobný plán práce bude předložen, po doručení 
dílčích plánů  práce jednotlivých odborných rad, na shromáždění představitelů SDH v Bořitově. 

ad. 12 

Laura Novotná vyhodnotila plnění rozpočtu v roce 2022 a předložila návrh rozpočtu na rok 2023, ve 
kterém se předpokládá příjem 1 207 951 Kč a výdeje ve výši 1 204 926 Kč, tj s přebytkem 3 025 Kč. 
Tereza Tesařová navrhla zapojení dotací a provoz, mládež a požární sport ve výši 100 000 Kč. VV 
OSH tento návrh schválil. Příjem se tedy zvýšil na 1 307 951 Kč a přebytek na 103 025 Kč. Přebytek 
rozpočtu bude použitý na finanční zabezpečení požárního sportu, práce s mládeží a odborná školení. 

ad. 13 

Milan Vykydal informoval o skutečnosti, že chybí zprávy a výkazy od SDH Brusná-Veselí, 
Jedovnice, Krhov, Lažany, Lhota u Olešnice, Míchov, Němčice, Prostřední Poříčí, Stvolová, 
Svitávka, Tasovice. Dále vyzval všechny členy Výkonného výboru, aby navštívili příslušné valné 
hromady okrsků. Požádal zapůjčení dodávky na soukromou cestu do Prahy. Žádost byla schválena 
s podmínkou uhrazení pohonných hmot a dálniční známky. 

Jaroslav Ondráček kritizoval neúčast zástupce VV OSH na oslavách výročí založení SDH Bukovina 
a nepředání ocenění pro členy a sbor. 

Tereza Tesařová oznámila, že kvůli pracovnímu vytížení není schopna dále zpracovávat dotace pro 
OSH Blansko. Agendu musí částečně převzít vedoucí kanceláře Laura Novotná. Tereza Tesařová 
přislíbila zaškolení a konzultace. Ke spolupráci na vyřizování dotací bude osloven Jinřich Kocour, 
který má zkušenosti s dotační agendou z komunální politiky. 

ad. 14 

Zasedání Výkonného výboru OSH Blansko ukončil Milan Vykydal v 17:45 hodin. 

 

Zápis vypracoval: 

 

Zdeněk Kakáč 

Ověření zápisu: 
 
 
 
  Michal Kobylka     Ladislav Kantor 


